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BR.0002.4.2014 
 

Protokół Nr XLV/2014 
sesji Rady Gminy Czerwonak, 

która odbyła się w dniu 17 kwietnia 2014 r. 
 
Sesję rozpoczęto o godzinie 9.00, a zakończono o godzinie 15.10. Z ustawowego składu Rady 
Gminy Czerwonak, liczącego 21 radnych, w obradach wzięło udział 21 radnych; lista obecności 
stanowi załącznik nr 1; oraz Wójt, Zastępcy Wójta, Radca Prawny, Skarbnik, Sekretarz, Komendant 
Straży Gminnej Piotr Jakubczak, radca prawny prof. dr hab. Marek Szewczyk, sołtysi, 
Przewodniczący Zarządów Osiedli i przedstawiciele prasy lokalnej. 
 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLIV sesji. 
4. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Czerwonak. 
5. Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie gminy 

Czerwonak. 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 rok. 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwonak. 
8. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 
9. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej, położonej w Koziegłowach. 
10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy 

Czerwonak mające na celu wsparcie oraz promowanie pozytywnego wizerunku rodzin 
wielodzietnych zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. 

11. Uchwała w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwonak”. 

12. Uchwała w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
13. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 

sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.1. Otwarcie sesji. 

Otwarcia obrad, powitania zgromadzonych i stwierdzenia prawomocności obrad dokonał 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak. 
 
Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował następujące zmiany porządku 
obrad: 
- wprowadzenie punktu: „Informacja na temat rozstrzygnięcia skargi kasacyjnej dot. studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwonak”. 
Przewodniczący zaproponował wprowadzenie informacji w pkt 4, 
- przeniesienie punktu 4: „Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Czerwonak.” do 
punktu po uchwale zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czerwonak. 
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 Radny Marek Pietrzyński zgłosił wniosek dot. wprowadzenia pkt: „Stanowisko Rady Gminy 
w sprawie wydzielenia z budżetu gminnego w roku 2015 budżetu obywatelskiego”. Zaproponował 
wprowadzenie punktu po pkt 5 dot. uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 
społecznych na terenie gminy Czerwonak. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zaproponował wprowadzenie powyższego 
punktu po pkt „Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Czerwonak”. 
 Radny Marek Pietrzyński wyraził zgodę. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie: 
- wprowadzenie w pkt 4 punktu: „Informacja na temat rozstrzygnięcia skargi kasacyjnej dot. 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwonak”. W 
głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Wniosek został przyjęty jednogłośnie, 
- wprowadzenie w pkt 9 punktu: „Stanowisko Rady Gminy w sprawie wydzielenia z budżetu 
gminnego w roku 2015 budżetu obywatelskiego”. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 
obecnych na sali. Wniosek został przyjęty 14 głosami przy 3 przeciw i 3 wstrzymujących się. 
 Następnie Przewodniczący Rady odczytał zmieniony porządek obrad i poddał go pod 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 20 radnych z 20 obecnych na sali. Porządek obrad został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Informacja o przyjęciu protokołu XLIV sesji. 
4. Informacja na temat rozstrzygnięcia skargi kasacyjnej dot. studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwonak. 
5. Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie gminy 

Czerwonak. 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 rok. 
7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Czerwonak. 
8. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Czerwonak. 
9. Stanowisko Rady Gminy w sprawie wydzielenia z budżetu gminnego w roku 2015 budżetu 

obywatelskiego. 
10. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 
11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie 

bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej, położonej w Koziegłowach. 
12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy 

Czerwonak mające na celu wsparcie oraz promowanie pozytywnego wizerunku rodzin 
wielodzietnych zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. 

13. Uchwała w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwonak”. 

14. Uchwała w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
15. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy między 

sesjami Rady Gminy Czerwonak. 
16. Wolne głosy i wnioski. 
17. Zamknięcie sesji. 
 
Ad.3. Informacja o przyjęciu protokołu XLIV sesji. 
 Nie zgłoszono uwag do protokołu. Przewodniczący Rady podpisał protokół. 
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Ad.4. Informacja na temat rozstrzygnięcia skargi kasacyjnej dot. studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwonak. 
 Radca prawny prof. dr hab. Marek Szewczyk przedstawił historię sądową uchwały Rady 
Gminy Czerwonak nr 406/LVII/2010 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Czerwonak. Poinformował, że 11 kwietnia br. Naczelny 
Sąd Administracyjny w Warszawie oddalił skargę kasacyjną wniesioną przez Gminę Czerwonak od 
wyroku WSA w Poznaniu na w/w uchwałę, ale uwzględnił skargę wniesioną przez skarżącego i 
przekazał sprawę ponownie do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 
 W dyskusji głos zabrali: radny Marek Pietrzyński, radca prawny prof. dr hab. Marek 
Szewczyk Wójt Mariusz Poznański, Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i 
Budownictwa Janusz Andrzejewski. 
 
Ad.5. Uchwała w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych na terenie gminy 
Czerwonak. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa, autor uchwały Janusz 
Andrzejewski zgłosił następujące autopoprawki: 
- § 3 ust. 1 skreślić pkt 1: „włączenia mieszkańców w proces zarządzania Gminą”, 
- § 3 ust. 5 skreślić słowo „daty”, 
- § 5 ust. 5 i ust. 6 zastosować przywołanie do ust. 3, a nie do ust. 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 
wraz z autopoprawkami. W głosowaniu wzięło udział 21 radnych z 21 obecnych na sali. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad.6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 
rok. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła autopoprawkę związaną z przesłaną przez 
Związek Międzygminny Schronisko dla Zwierząt prognozą składki inwestycyjnej na budowę 
schroniska dla zwierząt w Skałowie. Zmniejsza się planowane wydatki na ten cel o kwotę 1 132,08 
zł. 
 Następnie skarbnik omówiła zmiany budżetowe zawarte w projekcie uchwały. 
 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Maria Libera powiedziała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. Jednak komisja wnioskuje o zdjęcie pkt 9 i pkt 10 
w/w projektu uchwały. Przewodnicząca omówiła wnioski: 
- punkt 9 dot. wprowadzenia do budżetu Gminy kwoty 1.880.000,00zł na podwyższenie kapitału 
zakładowego spółki Gminne Przedsiębiorstwo Wodociągowe Sp. z o.o. Przewodnicząca komisji 
poinformowała, że ze względu na duże rozbieżności między firmą „Meliopoz” a Gminną Spółką 
Wodociągową, co do ustalenia wartości wykupu sieci i majątku komisja wnioskuje o ponowne 
rozważenie sytuacji. Komisja proponuje spisać umowę między firmami, która określi czas, termin 
i warunki rozwiązania finansowego, 
- punkt 10 dot. zwiększenia budżetu o kwotę 2 mln złotych z przeznaczeniem na wykup dróg i 
innych terenów pod inwestycje gminne. Przewodnicząca komisji poinformowała, że na 
posiedzeniu komisji mało precyzyjnie przekazano informacje na temat wysokości kwot 
koniecznych w roku bieżącym na wykupy. W związku z powyższym komisja wnioskuje o zdjęcie 
punktu z projektu uchwały. Ponadto komisja prosi o uwzględnienie wniosku radnego Jacka 
Sommerfelda i zwraca się z prośbą o przeznaczenie 250 000 zł na budowę boiska 
wielofunkcyjnego do gier zespołowych w Koziegłowach poprzez zdjęcie tej kwoty z 2 mln złotych 
przeznaczonych na wykup dróg i innych terenów pod inwestycje gminne. 
 Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych 
powiedziała, że podczas analizy projektu uchwały radni zwracali uwagę na następujące kwestie: 
- zapytano, czy konsultowano z sołtysami miejsca na wykonanie siłowni zewnętrznych, 
- skąd wziął się pomysł budowy boiska w Promnicach, wcześniej nikt o tym nie mówił, 
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- zwrócono uwagę, że przy zmianach budżetu nie pojawiły się do realizacji żadne wnioski z listy 
rezerwowej. 
 W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk (zapytał o status gruntu pod 
boisko w Mielnie), radny Marek Pietrzyński (prosił o aktualizację Planu Rozwoju Lokalnego), radny 
Wojciech Skrzekut, radny Jacek Sommerfeld (odnosząc się do pkt 6 projektu uchwały, zwrócił się z 
prośbą o podwyżki dla pracowników obsługi w szkołach), sołtys sołectwa Owińska Wojciech 
Bukowski, radna Wiesława Fedder (zgłosiła wniosek o zmianę miejsca siłowni zewnętrznej w 
Koziegłowach, zaproponowała park na os. Leśnym), radny Andrzej Moczulski (udzielił odpowiedzi 
radnej Renacie Walerych w sprawie budowy boiska w Promnicach), Wiceprzewodnicząca Rady 
Renata Walerych, Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak (wyraził wątpliwość, czy wykonanie 
street workout w tylu miejscowościach jest potrzebne; być może są inne potrzeby w tych 
sołectwach i warto to skonsultować z sołtysami). 
 Wójt Mariusz Poznański odniósł się do wypowiedzi radnych: 
- miejsca siłowni zewnętrznych i street workout zostały wskazane przez Dyrektora CRKF „Akwen”, 
są one do negocjacji, 
- status gruntu pod boisko w Mielnie – Gmina wystąpiła do Agencji Nieruchomości Rolnej o 
przekazanie gruntów dlatego zarezerwowano środki na budowę boiska w Mielnie, 
- zwiększenie środków na nagrody dla pracowników – otrzymają je również pracownicy obsługi w 
szkołach i przedszkolach, 
- wniosek o zdjęcie pkt 10 w/w projektu uchwały – Wójt poinformował, że przed sesją przekazał 
radnym zestawienie pilnych zadań do wykupu. Zestawienie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 W związku z powyższym środki są potrzebne. Wójt apelował o pozostawienie pkt 10 w 
projekcie budżetu. 
– boisko w Koziegłowach – nie ma środków na budowę boiska. Wójt poinformował, że za 250 000 
zł nie wybuduje boiska. Zaproponował wpisanie zadania na listę zadań priorytetowych, jeśli będą 
oszczędności wówczas można realizować zadanie, 
- wniosek o zdjęcie pkt 9 w/w projektu uchwały – Wójt przedstawił radnym wyciągi z operatu 
szacunkowego dot. określenia wartości rynkowej obiektów, sieci i urządzeń wodociągowych na 
terenie gminy Czerwonak. Wyciągi stanowią załącznik nr 4 do protokołu. Poinformował, że 
dokładniejszych materiałów nie dostarczy. Zwrócił się do radnych o przegłosowanie pkt w treści 
zaproponowanej w projekcie uchwały, gdyż jest konieczność wykupu majątku. 
 Radny Jacek Sommerfeld odnosząc się do wypowiedzi Wójta w sprawie boiska powiedział, 
że boisko jest wpisane na listę zadań rezerwowych. Radny wnioskuje o podział zadania na etapy i 
rozpoczęcie budowy boiska. 
 Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk zwrócił się do radnych o przeznaczenie środków na 
podwyższenie kapitału zakładowego Gminnej Spółki Wodociągowej, który będzie przeznaczony 
na wykup sieci wodociągowych. 
 W dyskusji głos zabrali: radna Wiesława Fedder, radny Marek Pietrzyński, Zastępca Wójta 
Tomasz Stellmaszyk, Wójt Mariusz Poznański. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk powiedział, że radni chcą zobaczyć plan działań 
związany z funkcjonowaniem systemu wodociągów. Wiceprzewodniczący Rady, Przewodniczący 
Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej Piotr Picyk powiedział, że klub popiera zamiany 
budżetowe zaproponowane w projekcie uchwały z uwzględnieniem wniosku Komisji Budżetu i 
Finansów w sprawie zdjęcia pkt 9 projektu uchwały dot. wprowadzenia do budżetu Gminy kwoty 
1 880 000,00 zł na podwyższenie kapitału zakładowego spółki Gminne Przedsiębiorstwo 
Wodociągowe Sp. z o.o. Klub wnioskuje o przesunięcie tych środków do rezerwy i podpisanie 
wstępnych porozumień z podmiotami. Natomiast w sprawie wniosku Komisji i Budżetu i 
Finansów dot. zdjęcia pkt 10 z projektu uchwały, Klub Radnych Platformy Obywatelskiej jest za 
pozostawieniem środków w budżecie na wykup dróg i innych terenów pod inwestycje gminne. 
 W dyskusji głos zabrali: Wójt Mariusz Poznański, Zastępca Wójta Tomasz Stellmaszyk. 
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 Przewodniczący Klubu Radnych Lepsza Gmina Wojciech Skrzekut powiedział, że po 
wyjaśnieniach Wójta klub popiera wszystkie zmiany budżetowe z uwagą, aby dane potrzebne do 
analizy uchwał radni otrzymywali wcześniej. Ponadto wnioskował, aby Dyrektor CRKF „Akwen” 
skonsultował z sołtysami miejsca do postawienia siłowni zewnętrznych. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie: 
- wniosek Komisji Budżetu i Finansów dot. zdjęcia pkt 9 z projektu uchwały. W głosowaniu wzięło 
udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Za wnioskiem głosowało 9 radnych przy 10 przeciw. 
Wniosek został odrzucony, punkt 9 pozostał w projekcie uchwały, 
- wniosek Komisji Budżetu i Finansów dot. zdjęcia pkt 10 z projektu uchwały. W głosowaniu wzięło 
udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Za wnioskiem głosował 1 radny przy 18 przeciw. Wniosek 
został odrzucony, punkt 10 pozostał w projekcie uchwały, 
- wniosek Komisji Budżetu i Finansów i radnego Jacka Sommerfelda dot. przeznaczenia 250 000 zł 
na budowę boiska w Koziegłowach poprzez zdjęcie tej kwoty z 2 mln złotych przeznaczonych na 
wykup dróg i innych terenów pod inwestycje gminne. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 
obecnych na sali. Za wnioskiem głosowało 8 radnych przy 9 przeciw i 2 wstrzymujących się. 
Wniosek został odrzucony. 
 Następnie Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt 
uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Gminy Czerwonak na 2014 rok wraz 
z autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Uchwała została 
przyjęta 12 głosami przy 7 przeciw i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.7. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Czerwonak. 
 Skarbnik Radosława Wiśniewska przedstawiła autopoprawkę, która dotyczy prognozy 
składki inwestycyjnej na budowę schroniska dla zwierząt w Skałowie. Poinformowała, że 
dokonuje się zmian polegających na zmniejszeniu nakładów w roku 2014 do kwoty 329 079,12 zł 
oraz zwiększeniu w roku 2015 do kwoty 240 859,01 zł. Łączne nakłady uległy zwiększeniu o 
52 295,73 zł do kwoty 832 983,25 zł. 
 Zastępca Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów Przemysław Maćkowiak powiedział, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt w/w uchwały. 
 Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 
wraz z autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 18 radnych z 18 obecnych na sali. Uchwała 
została przyjęta 17 głosami przy 1 wstrzymującym się i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad.8. Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie Gminy Czerwonak. 

Komendant Straży Gminnej Piotr Jakubczak przedstawił prezentację o stanie 
bezpieczeństwa i porządku publicznego w 2013 r. Prezentacja stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: Wiceprzewodnicząca Rady, Przewodnicząca Komisji 
Bezpieczeństwa, Polityki Społecznej i Zdrowia Renata Walerych; Wiceprzewodniczący Rady Piotr 
Picyk; Komendant Straży Gminnej Piotr Jakubczak; Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak; radny 
Jacek Sommerfeld; radny Wojciech Skrzekut; radna Wiesława Fedder; Przewodniczący Rady 
Marcin Wojtkowiak. 
 
Ad.9. Stanowisko Rady Gminy w sprawie wydzielenia z budżetu gminnego w roku 2015 budżetu 
obywatelskiego. 

Radny Marek Pietrzyński: 
- poinformował, że jego zdaniem nie dopełniono obowiązku skonsultowania funduszu sołeckiego 
z Zebraniami Wiejskimi. Poinformował, że zwrócił się do Wojewody w tej sprawie; 
- nawiązując do pisma Przewodniczącego Rady Marcina Wojtkowiaka adresowanego do Wójta, 
zaproponował przyjęcie następującego stanowiska Rady Gminy Czerwonak: 
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„Rada Gminy wyraża poparcie dla inicjatywy związanej z utworzeniem budżetu 

obywatelskiego, wnosząc do Wójta Gminy o wyodrębnienie z budżetu gminnego, 

projektowanego na rok 2015, budżetu obywatelskiego w wysokości 1 000 000 zł”. 

 Przewodniczący Klubu Radnych PO Piotr Picyk poinformował, że klub popiera projekt w/w 
stanowiska. 
 W dyskusji głos zabrali: radny Jacek Sommerfeld; Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury 
i Sportu Ewa Banaszak; radna Wiesława Fedder; radny Wojciech Skrzekut; Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski; Przewodniczący Rady Marcin 
Wojtkowiak; Wójt Mariusz Poznański. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie w/w stanowisko. W 
głosowaniu wzięło udział 19 radnych z 19 obecnych na sali. Stanowisko zostało przyjęte 
jednogłośnie. 
 
Ad.10. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania. 

Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy dokonała uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 13 radnych z 13 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad.11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na okres powyżej 3 lat w trybie 
bezprzetargowym nieruchomości zabudowanej, położonej w Koziegłowach. 

Wójt Mariusz Poznański dokonał uzasadnienia projektu w/w uchwały. 
Radny Jacek Sommerfeld złożył wniosek o zwrócenie się do firmy obsługującej stację 

bazową telefonii komórkowej o wykonanie ponownych pomiarów pola elektromagnetycznego. 
Radny Marek Pietrzyński zaproponował przeznaczenie w miejscowych planach 

zagospodarowania przestrzennego terenów, na których mogą powstać nadajniki telefonii 
komórkowej. 

Do wypowiedzi radnych odniósł się Wójt Mariusz Poznański. 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych z 15 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 14 głosami 
przy 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad.12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia kierunków działania dla Wójta Gminy 
Czerwonak mające na celu wsparcie oraz promowanie pozytywnego wizerunku rodzin 
wielodzietnych zamieszkałych na terenie Gminy Czerwonak. 

Radny, autor projektu uchwały Jacek Sommerfeld dokonał uzasadnienia projektu w/w 
uchwały. 

Wójt Mariusz Poznański poinformował, że pozytywnie zaopiniował projekt w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 

głosowaniu wzięło udział 15 radnych z 15 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad.13. Uchwała w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwonak”. 

Sekretarz Joanna Kowalczyk-Chudy przedstawiła autopoprawkę do projektu w/w uchwały. 
Autopoprawka dot.: 
- tytułu uchwały, który otrzymuje brzmienie: „Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Czerwonak”.”; 
- § 1, który otrzymuje brzmienie: „W uchwale nr 361/XLIV/2014 Rady Gminy Czerwonak z dnia 20 
marca 2014 r. w sprawie określenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
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zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Czerwonak” § 4 otrzymuje brzmienie: 
„Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Wielkopolskiego”.”; 
- § 2, który otrzymuje brzmienie: „Wykonanie uchwały powierza się Wójtowi Gminy Czerwonak”; 
- § 3, który otrzymuje brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia”. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały 
wraz z autopoprawką. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych z 15 obecnych na sali. Uchwała 
została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Ad.14. Uchwała w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Czerwonak. 
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Robert Maciejewski dokonał uzasadnienia projektu 
w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak poddał pod głosowanie projekt w/w uchwały. W 
głosowaniu wzięło udział 17 radnych z 17 obecnych na sali. Uchwała została przyjęta 16 głosami 
przy 1 wstrzymującym się. Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
Ad.15. Informacja o działalności Wójta Gminy Czerwonak jako organu wykonawczego gminy 
między sesjami Rady Gminy Czerwonak. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. 
Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Ad.16. Wolne głosy i wnioski. 
 Wiceprzewodniczący Rady Piotr Picyk: 
- zapytał o status pogorzelców w Kicinie (dot. mieszkania komunalnego/socjalnego dla 
poszkodowanej rodziny); 
- zapytał o status zadania „Odwodnienie i budowa chodnika w Kicinie – ul. Poznańska” oraz kiedy 
można spodziewać się zakończenia budowy kanalizacji ściekowej w Kicinie. 
 Wójt Mariusz Poznański: 
- poinformował, że mieszkanie zostanie przyznane najpóźniej do 15 maja br., ale mimo to zwróci 
się o opinię do Społecznej Komisji Mieszkaniowej; 
- poinformował, że zostało podpisane ze Starostą Powiatowym porozumienie o 
współfinansowaniu inwestycji przez Gminę Czerwonak. Powiedział, że priorytetem jest 
zakończenie ul. Poznańskiej i ul. Szkolnej przez firmę Wuprinż. 
 Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Ewa Banaszak poinformowała o 
życzeniach, które otrzymała z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych od placówek 
oświatowych. 
 Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budownictwa Janusz Andrzejewski, 
odnosząc się do posiedzenia komisji w 2012 r. oraz problemów dot. podłączenia do sieci 
wodociągowej, zgłaszanych przez mieszkańców ul. Macierzankowej w Bolechówku, zaapelował, 
aby zwrócić uwagę Prezesowi Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągowego, aby zorientował się 
czy nie ma więcej zobowiązań, które były realizowane w poprzednim stanie prawnym. 
 Radny Jacek Sommerfeld: 
- zapytał czy zostanie udrożniona trasa na odcinku ul. Zdroje/ul. Nowe Osiedle/Janikowo na czas 
budowy nowego układu drogowego związanego z budową spalarni, 
- zwrócił się z prośbą o odmalowanie znaków poziomych na terenie gminy. 
 Wójt Mariusz Poznański, odnosząc się do kwestii sieci wodociągowych, poinformował, że 
sprawa zostanie wyjaśniona. 
 Zastępca Wójta Eugeniusz Chałupniczak: 
- poinformował, że znaki poziome zostaną odnowione po świętach, 
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- poinformował, że w bieżącym roku zostanie zmodernizowana ul. Zdroje od ul. Leśnej, natomiast 
przebudowa skrzyżowania ul. Nowe Osiedle z ul. Zdroje znajduje się w przyszłorocznym planie. 
 Radny Wojciech Skrzekut: 
- zapytał jak wygląda sytuacja z wykupem udziałów spółki Transkom w związku z ustawą o 
komunalizacji, 
- poprosił o zwrócenie szczególnej uwagi na barszcz Sosnowskiego występujący na terenie gminy. 
 Radny Zbigniew Hornik : 
 - zaprosił na festyn, który odbędzie się w dniu 17 maja br. w Szkole Podstawowej w 
Koziegłowach, 
- poinformował o zdobyciu dwóch medali mistrzostw Polski w biegu na orientację przez 
Aleksandrę Hornik (srebro) oraz Zbigniewa Hornika (kategoria masters). 
 Wójt Mariusz Poznański: 
- poinformował, że dopiero po podpisaniu przez Prezydenta RP ustawy o komunalizacji będzie 
mógł zostać złożony ponowny wniosek do Ministra Skarbu i wtedy też będzie możliwość 
komunalizacji udziałów Skarbu Państwa, 
- pogratulował laureatom biegu na orientację. 
 Radny Marek Pietrzyński: 
- zwrócił się do Wójta o przystąpienie do aktualizacji studium Gminy Czerwonak, 
- zwrócił uwagę na konieczność uporządkowania okolicy czworoboku w Koziegłowach w związku z 
nadchodzącymi świętami. 
 Wójt Mariusz Poznański odniósł się do kwestii studium i poinformował, że zostanie 
wywołana dyskusja w celu ustalenia dalszego postępowania w sprawie studium. 
 
Ad.17. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Marcin Wojtkowiak zamknął XLV sesję Rady Gminy Czerwonak. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziły: 
Izabela Lesiecka 
Monika Grzebielucha-Andrusieczko 


